

Contact person in HQ, Hamburg:	Uwe Krohss
Telefon:	+49 40-5 38 01-193
Email:	krohss.u@eppendorf.de

New software is available for the control panel 5340 and the Mastercycler ep / pro:

Control panel version 4.602 and Mastercycler ep / pro version 3.015.

With this software version, access to the service functions is also ensured in the event of a malfunction. When a Mastercycler ep / pro is operated in a mini-satellite system or with the CycleManager pro, this software should be installed in order to ensure problem-free operation.

This new software version can only be directly installed when the control panel has version 3.615 or newer installed.

If the software version is older, the software upgrade must be carried out with the help of the repair set 5340 859.008.

You can find more information under Software Downloads at eppendorf-support.com.

Für das Bedienteil 5340 und den Mastercycler ep / pro ist eine neue Software verfügbar:

Bedienteil Version 4.602 und Mastercycler ep / pro Version 3.015.

Bei dieser Software-Version ist auch im Fehlerfall der Zugang zu den Servicefunktionen sichergestellt. Wird ein Mastercycler ep / pro, in einem Mini-Satellitensystem oder mit dem CycleManager pro betrieben sollte diese Software installiert werden um einen fehlerfreien Betrieb zu gewährleisten.

Diese neue Software Version kann nur dann direkt installiert werden, wenn das Bedienteil die Version 3.615 oder höher hat.

Sollte die Software Version kleiner sein, muss der Software Upgrade mit Hilfe des Reparatursatzes 5340 859.008 durchgeführt werden.

Weitere Informationen finden Sie unter Software Downloads auf der eppendorf-support.com.